



舉報涉嫌欺詐綜合社會保障援助(綜援)或公共福利金郵東

**Reporting Form for Suspected Fraudulent Claims for**

**Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) / Social Security Allowance (SSA)**

涉嫌人資料 (如知悉)

**Particulars of the suspect (if known)**

姓名 \_\_\_\_\_ 性別 \_\_\_\_\_ 年齡 \_\_\_\_\_ 身份證號碼 \_\_\_\_\_  
Name : \_\_\_\_\_ Sex : \_\_\_\_\_ Age : \_\_\_\_\_ HKIC no. : \_\_\_\_\_

地址 \_\_\_\_\_ 電話號碼 \_\_\_\_\_  
Address : \_\_\_\_\_ Telephone no. : \_\_\_\_\_

詳情 \_\_\_\_\_  
Details : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

舉報人資料 (可選擇不填寫)

**Particulars of the informant (Optional) :**

姓名 \_\_\_\_\_ 電話號碼 \_\_\_\_\_ 日期 \_\_\_\_\_  
Name : \_\_\_\_\_ Telephone no. : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_

社會福利署會跟進舉報人提供的資料。如沒有其他補充資料，舉報人無須再次舉報。

The Social Welfare Department will follow up on the information provided by the informant. There is no need for the informant to make duplicate reports unless there is additional information to provide.

**所有資料 絕對保密**

**All information will be kept strictly confidential**

Fraud Investigation Team  
Social Security Branch  
Social Welfare Department  
3/F, Trade and Industry Tower  
3 Concorde Road  
Kowloon

九龍協調道三號  
工業貿易大樓三樓  
社會福利署社會保障科  
詐騙案調查隊

請貼上郵票  
Postage  
stamp here



- 綜合社會保障援助(綜援)為那些在經濟上無法自給的人士提供安全網。
- 公共福利金是為嚴重殘疾或年齡在 65 歲或以上的香港居民，每月提供現金津貼，以應付因嚴重殘疾或年老而引致的特別需要。
- 如欲舉報涉嫌欺詐綜援或公共福利金的個案，請填寫此郵柬，並以郵遞、傳真或電子郵件方式交回。  
傳真號碼：2718 8595  
電子郵件：[fits@swd.gov.hk](mailto:fits@swd.gov.hk)
- 你亦可致電舉報詐騙熱線 2332 0101 舉報涉嫌欺詐綜援或公共福利金的個案。
- Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) is a safety net for those who cannot support themselves financially.
- Social Security Allowance (SSA) is to provide a monthly allowance to Hong Kong residents who are severely disabled or who are 65 years of age or above to meet special needs arising from disability or old age.
- If you wish to report suspected fraudulent claims of CSSA/SSA, please fill in this form and return it by post, fax or e-mail.  
Fax no. : 2718 8595  
E-mail : [fits@swd.gov.hk](mailto:fits@swd.gov.hk)
- You may also call the Report Fraud Hotline at 2332 0101 to report suspected fraud case of CSSA/SSA.

#### 收集個人資料聲明

1. 你沒有必要提供你的個人資料。
2. 如你選擇提供你的個人資料，有關資料只會用作聯絡之用。
3. 你有權就社會福利署所持有的有關你的個人資料提出查閱及改正要求。
4. 如你欲查詢或更改你的個人資料，可致函：

九龍協調道三號  
工業貿易大樓三樓  
社會福利署社會保障科  
詐騙案調查隊  
詐騙案調查隊主任

#### Personal Information Collection Statement

1. You are not obliged to provide your personal data.
2. If you choose to do so, it will be used for contact only.
3. You have the right to request access to and correction of your personal data held by Social Welfare Department.
4. Should you wish access to your personal data or to correct it, you should write to:

Officer-in-charge  
Fraud Investigation Team  
Social Security Branch  
Social Welfare Department  
3/F, Trade and Industry Tower  
3 Concorde Road  
Kowloon